

8 Days 天 7 Nights 晚



运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : MH 8PQD



Shanghai, Hangzhou, QianDaoHu, Heng Dian, Yiwu, Suzhou, Nanjing, Wuxi
上海, 杭州, 千岛湖, 横店, 义乌, 苏州, 南京, 无锡

- * **【亿元打造】**耗资70亿元打造~牛首山, 游览【佛顶宫】!
- * **【震撼表演】**横店梦幻谷-运用多种现代演出手段, 感受强烈的心灵震撼, 又仿在梦境!
- * **【中华一绝】**震撼中外的捞捕过程, 看万鱼欢腾, 群鱼狂舞, 那将是人生中难得一次视觉盛宴!
- * **【别具一格】**城隍阁品尝特色小吃, 观赏丝竹表演!

Day 01	Kuala Lumpur ~ Shanghai~Hangzhou	(D)	第一天	吉隆坡 ~ 上海~杭州	(晚餐)
Day 02	Hangzhou ~ QianDaoHu	(B/L/D)	第二天	杭州~ 千岛湖	(早/午/晚餐)
Day 03	QianDaoHu ~ Heng Dian ~ Yiwu	(B/L/D)	第三天	千岛湖 ~ 横店 ~ 义乌	(早/午/晚餐)
Day 04	Yiwu ~ Suzhou	(B/L/D)	第四天	义乌 ~ 苏州	(早/午/晚餐)
Day 05	Suzhou ~ Nanjing	(B/L/D)	第五天	苏州 ~ 南京	(早/午/晚餐)
Day 06	Nanjing ~ Wuxi	(B/L/D)	第六天	南京 ~ 无锡	(早/午/晚餐)
Day 07	Wuxi ~ Shanghai	(B/L/D)	第七天	无锡 ~ 上海	(早/午/晚餐)
Day 08	Shanghai ~ Kuala Lumpur	(B/L/-)	第八天	上海 ~ 吉隆坡	(早/午餐/-)

Place of Visit 景点 	Shanghai 上海	: Shanghai Bund 外滩, ChengHuangMiao 城隍庙, Traditional Health Shop 养生中心, Nanjing Road walking Street 南京路步行街, Jewelry Exhibition Centre 珠宝展示中心
	Hangzhou 杭州	: Boat ride in West Lake 船游西湖, HuaGangGuanYu Park 花港观鱼, Dragon Well Tea Farm 龙井茶园, view LeiFeng Pagoda 外观雷峰塔, City Hall Pavilion taste lotus root starch& watch performance of bamboo 城隍阁品藕粉,观赏丝竹表演
	QianDao Hu 千岛湖	: QianDao Hu Giant net fishing 千岛湖巨网捕鱼
	Heng Dian 横店	: Dream Valley 梦幻谷
	YiWu 义乌	: International Commodity Market 国际小商品市场
	Suzhou 苏州	: Shantang Bookstore 山塘书院, Silk Factory 丝绸工厂, Boat Trip Couple Retreat Garden 船游藕园,
	Lishui 丽水	: ZhouYuan 周园
	Nanjing 南京	: Laomendong business area 老门东商业区, Big Bridge Park 大桥公园, Niushou Mountain 牛首山 Jed Gallery 古典玉器
Wuxi 无锡	: NianHua Bay Town 拈花湾小镇, QingMing Bridge Shuilong Tang 清明桥水弄堂 Zisha Teapot Museum 紫砂壶博物馆, Pearl Gallery 珍珠展览馆	

Hotel 酒店 	Shanghai 上海	: Venus Boutique Hotel / SML, 维纳斯酒店 / 同级
	Hangzhou 杭州	: Tong Le Hotel / SML 同乐酒店/同级
	QianDao Hu 千岛湖	: QianDaoHu Zhenzhu Bandao Hotel /SML 珍珠半岛酒店/同级
	YiWu 义乌	: Kaimeilong Hotel/ SML 凯美龙酒店/同级
	Suzhou 苏州	: Jincheng Jinjiang Hotel / SML 金澄锦江酒店/同级
	Nanjing 南京	: Wanghai International Hotel / SML 汪海国际酒店/同级
Wuxi 无锡	: Golden Coast Hotel / SML, 金色海岸酒店/ 同级	

Special Flavor 风味 	Hangzhou DongPo Pork 杭州东坡肉, HangBang Vege 杭帮菜, QianDao Hu Flavour 千岛湖风味, Fish Head Flavour 鱼头风味, Heng Dian Flavour 横店风味, YiWu Flavour 义乌风味, ShuiXiang Flavour 水乡风味, Gusu Flavour 姑苏风味, Drama Feast 戏宴, Nanjing Salted Duck Flavour 盐水鸭风味, Wuxi Pork Ribs Flavour 无锡排骨风味, Qianlong Feast 乾隆宴, Huhua Flavour 沪华风味, Hongzi Chicken 红子鸡
----------------------------------	---

Compulsory Optional Tour 保证自费项目	RMB 400/person 人民币 400/人:
	Hangzhou NanSong Yu Street 杭州南宋御街, Wuxi cruise trip GuYun River 无锡船游古运河, Nanjing Jinghai Temple 南京静海寺, Suzhou Guanqian Street 苏州观前街, Shanghai Aerobatics Performance 上海杂技表演


Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:


➤ Tour Fare Included 团费含	: Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点入门票及导游.
➤ Tour Fare Excluded 团费不含	: Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator
UPDATE ON : 12/02/2018

8天7晚 上海.杭州.千岛湖.横店.义乌.苏州.南京.无锡

第一天 吉隆坡  ~ 上海~ 杭州 (晚餐) 住: 同乐酒店 / 同级
 请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后, 乘坐班机飞往有“东方巴黎”、“东方不夜城”之称的上海市。再驱车继续前往杭州。

城隍阁: 连地下共七层的仿古楼阁式建筑, 炫煌富丽, 融合元、明殿宇建筑风格, 大处着眼, 细处勾勒, 兼揽杭州江、山、湖、城之胜。可品尝藕粉, 以及观赏丝竹表演。


第二天  杭州~ 千岛湖 (早/午/晚餐) 住: 珍珠半岛酒店 / 同级

游船观西湖: 是中国大陆首批国家重点风景名胜区和中国十大风景名胜之一。中国大陆主要的观赏性淡水湖泊之一。

花港观鱼: 花港观鱼是由花、港、鱼为特色的风景点。西湖十景之一。红鱼池位于园中部偏南处, 是全国游赏的中心区域。


外观雷峰塔: 夕阳西下时余晖映照雷峰塔形成著名的雷峰夕照景观, 为西湖十景之一, 也能听听白娘子和许仙的动人传说。

之后, 到**龙井茶园**参观。品尝中国大陆的国宾茶。龙井茶是杭州的名产, 也是中国大陆最好的茶用来赠送给各国来访的贵宾, 在此将有专人为您介绍龙井茶的制造过程。

第三天  千岛湖~ 横店~ 义乌 (早/午/晚餐) 住: 义乌凯美龙酒店 / 同级


千岛湖巨网捕鱼: 千岛湖巨网捕鱼由杭州千岛湖发展有限公司独创, 将渔业生产中的一个场面开发成了一项旅游产品, 被誉为“中华一绝”。

梦幻谷: 梦幻谷可观看梦幻太极, 暴雨山洪。

第四天  义乌~ 苏州 (早/午/晚餐) 住: 金澄锦江酒店 / 同级

国际小商品市场: 是我国最早创办的专业市场之一, 被国家质检总局授予“重质量、守信誉”市场荣誉称号。

山塘书院: 到那里观赏国家级非物质文化遗产[评弹], 以及品香茗(每位1杯)。


第五天  苏州~ 南京 (早/午/晚餐) 住: 汪海国际酒店 / 同级

游船藕园: 西花园有“织帘老屋”、“书楼”、“鹤寿亭”诸景, 一座湖石假山, 小巧玲珑, 峰峦绝壁, 山洞蹬道一应俱全, 与东花园的黄石假山遥遥相对。

溧水-周园: 周园是中国最大的私人收藏馆, 由英籍华人周贺桐先生建设, 是国家4A级旅游景区。

老门东商业区: 城南旧貌, 有老门东, 回溯明清时期传统老城南原貌。

之后, 到**丝绸工厂**参观。在那里有机会可以欣赏丝绸时装表演。


第六天  南京~ 无锡 (早/午/晚餐) 住: 金色海岸酒店 / 同级

大桥公园: 园林依山傍水, 绿郁成荫, 环境幽美, 与雄伟赣江大桥、规模宏大的丰城电厂, 连成一幅壮丽自然景区, 是盛夏避暑、游览观光、进行宗教活动为一体的旅游胜地。

生首山: 耗资70亿打造, 其中之佛顶宫建筑壮观祥和, 补论外墙, 门槛亦或天花均满布雕刻, 设计巧夺天工。佛顶宫内建有一卧佛, 其造型皆属于敦煌莫高窟中卧佛塑像, 面容庄严而慈祥, 并会360度慢慢旋转, 寓意佛法恩泽四方。

拈花湾小镇: 灵山小镇拈花湾与灵山胜境毗邻, 宛如一朵盛开的莲花, 是东方禅问文化度假体验区, 集禅局、禅艺、禅境、禅景、禅悦为一体的中国心灵度假目的地。

接着前往**珍珠展览馆**和**古典玉器展览中心**。之后, 前往享用晚餐。晚餐后, 返回酒店休息。


第七天  无锡~ 上海 (早/午/晚餐) 住: 维纳斯酒店 / 同级

清明桥水弄堂: 水弄堂可以了解到江南水乡民俗, 是活生生的东方“艺术走廊”。

外滩: 被誉为“万国建筑博览群”。

南京路步行街: 是世界上最著名, 最繁华的商业街, 也是上海开拓最早建立的一条商业街, 是以纽约的第五大街, 巴黎的香榭丽舍大街, 伦敦的牛津街, 东京的银座齐名的世界超一流商业街。

之后, 前往**紫砂壶博物馆**和**养生中心**。接下来前往享用沪花风味的晚餐。晚餐后, 送往酒店休息。

第八天 上海  ~ 吉隆坡 (早/午餐/-)

城隍庙: 城隍庙为一群仿明清建筑风格的建筑, 是具有民族传统的现代化大型旅游购物中心; 各种小吃餐厅, 以小笼包、梨膏糖、五香豆等食品最为出名。

接下来, 继续前往**珠宝展示中心**参观并吸收各类珠宝的知识。

过后, 前往餐厅享用美味红子鸡风味的午餐。午餐后, 直接送往机场。抵达机场后, 搭机返回温馨的家, 结束难忘江南八日之旅。

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **



8D7N Shanghai . Hangzhou . QingdaoHu. Heng Dian. Yiwu. Suzhou . Nanjing . Wuxi

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ SHANGHAI ~ HANGZHOU (D) Hotel : Tong Le Hotel / SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Shanghai. Transfer to the capital of Zhejiang Province, Hangzhou.

City Hall Pavilion: Even the ground floor of a total of seven antique pavilion-style building, brilliant brilliant, integration Yuan, Ming Temple architectural style, the general characteristics of attention, detail outline, and take Hangzhou River, Mountain, Lake, the city's victory. You can taste lotus root starch, and watch the performance of bamboo.

DAY 2 HANGZHOU~THOUSAND ISLAND LAKE (B/L/D) Hotel : Zhenzhu Bandao Hotel / SML

Cruise view of West Lake: is the first batch of China's national key scenic spots and one of China's top ten scenic spots. One of the major ornamental fresh water lakes in mainland China.

Flower port view fish: Huaganguanyu is a scenic spot featuring flowers, port and fish. One of the ten West Lake. Red fish pond is located in the Central Park south, is the center of the whole tour area.

Appearance Leifeng Pagoda: sunset when the sun shines on the map Leifeng tower Leifeng sunset landscape known as one of the West Lake, but also to hear the White Snake and Xu Xian's moving legend

After that, visit **Longjing tea garden**. Enjoy the national tea in mainland China. Longjing tea is a famous product in Hangzhou. It is also the best tea in mainland China to be presented to VIPs from all over the world.

DAY 3 THOUSAND ISLAND LAKE~HENG DIAN~YIWU (B/L/D) Hotel : Kaimeilong Hotel / SML

Thousand Island Lake Giant Net Fishing: Qiandao Lake Giant Net fishing by the Hangzhou Qiandao Lake Development Co., Ltd. original, a scene in the fishery production into a tourism product, known as "a must in China."

Valley of Dreams: Valley of Dreams can watch fantastic Tai Chi, torrent torrents.

DAY 4 YIWU~ SUZHOU (B/L/D) Hotel : Jincheng Jinjiang Hotel / SML

International Commodity Market: It is one of the earliest professional markets established in China and was awarded the honorary title of "Quality and Shou Creditworthy" by the AQSIQ.

Shan Tong Bookstore: Where to watch the national intangible cultural heritage [Pingtan], as well as tea products (1 cup each).

DAY 5 SUZHOU~ NANJING (B/L/D) Hotel : Wanghai International Hotel / SML

Lotus park tour: West Garden have "woven curtain house", "bookstore", "crane Shou Ting" Zhujing, a rockery rockery, small and exquisite, mountainous cliffs, pedaling Road, readily available, and East Garden Yellowstone Rockery distant relative.

Lishui - Zhouyuan: Zhouyuan is China's largest private collection by the British Chinese Mr. Zhou He Tong building, is a national 4A-level tourist attractions.

Old door East Business District: South of the old look, there are the old door East, back in the Ming and Qing dynasties the original appearance of the old city of South.

After that, visit the **Silk factory**. Where there is a chance to enjoy silk fashion show.

DAY 6 NANJING~ WUXI (B/L/D) Hotel : Golden Coast Hotel / SML

Bridge Park: Garden is surrounded by mountain and rivers, even into a magnificent natural area, it is a popular summer resort, sightseeing, religious activities as one of the tourist destination .

Niu Shou Mount: costing 7 billion to build, one of the most spectacular and peaceful architecture of the Buddha's Pavilion, supplemented by external walls, ceiling or ceiling are full of carving, design talent. The Buddha's Palace has a built-in Buddha, the shape belongs to Dunhuang Mogao Grottoes reclining Buddha statues, solemn and kind face, and will be slowly rotated 360 degrees, meaning Fafu Enze Quartet.

Nianhua Bay Township: Lingshan Bay, Lingshan Bay, is adjacent to Lingshan Shengjing. It is like a blooming lotus flower. It is an experience area of Zen Buddhism culture holiday gathering area. It is a gathering place for Zen Buddhism, Zen Buddhism, Zen Buddhism, Zen Buddhism and Zen Buddhism. China's spiritual holiday destination.

Then go to **Pearl Gallery** and **Classical Jade Exhibition Center**. After that, go for dinner. And return to hotel after dinner.

DAY 7 WUXI~ SHANGHAI (B/L/D) Hotel : Venus Boutique Hotel / SML

Qingming bridge water alley: water alley can understand the folk customs of Jiangnan Water Village, is a living Oriental "art corridor."

The Bund: Known as the "World Architecture Expo group."

Nanjing Road Pedestrian Street: world's most famous and most prosperous commercial street, Shanghai is also the first to open up a commercial street, is the fifth Avenue in New York, Paris, Champs Elysees, Oxford Street in London, Tokyo's Ginza Famous world super-first-class commercial street.

After that, go to the **Teapot Museum** and **Traditional Health Land**. Next to enjoy the Shanghai-style dinner. After dinner, return to hotel.

DAY 8 SHANGHAI ~ KUALA LUMPUR (B/L/-)

Cheng Huang Temple: Temple is a group of architectural style imitation Ming and Qing Dynasties architecture, is a large-scale modern shopping tourism center with national traditions; a variety of snack restaurants, with dumplings, pear cream, spiced beans and other food is best known.

Last but not least, continue visit **Jewelry Show Center** to absorb knowledge about jewelry.

After lunch, transfer directly to the airport. Upon arrival at the airport, take a flight back to sweet home, end the memorable journey of Jiangnan